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Kaupunginvaltuusto 02.09.2024 § 64    
2154/00.01.01/2024    
 

Jarno Raunio luki kokouksessa valtuustoaloitteen, joka kuului seuraavasti: 
 
Arvoisa puheenjohtaja, hyvät valtuutetut, paikalla olevat viranhaltijat, sekä 
kokousta seuraavat vieraat. 
 
Kaupunginhallituksen toimenpiteet sivistysjohtaja Juhani Tolosen 
sanomaan muunneltuun totuuteen valtuutetuille. 
 
Minä varavaltuutettu Jarno Raunio pyydän kaupunginhallitusta 
selvittämään ja antamaan valtuustolle tiedoksi, mihin toimenpiteisiin he 
ryhtyvät, kun sivistysjohtaja Juhani Tolonen tietoisesti puhui valtuutetuille 
muunneltua totuutta, eli valehteli 19.02.2024 valtuuston kokouksessa 
asiakohdassa §10. 
 
Esitin kysymyksen, onko Kolhon koulun mahdollisesta lopettamisesta tehty 
kattava yritysselvitys ja vaikutusarviointi Kolhossa toimivien yritysten 
osalta. Sivistysjohtaja Tolonen tuli valtuutettujen eteen ja vastasi 
seuraavasti, sitaatti alkaa –”MW-kehitys Oy on tehnyt kattavan selvityksen 
asiasta”. 
 
20.02.2024 MW-kehityksestä saamani tiedon mukaan, sivistysjohtaja 
Juhani Tolosen heiltä tilaama selvitys koski vain Mäntässä ja Vilppulassa 
sijaitsevia yrityksiä. 
 
Kolhossa sijaitsevia yrityksiä selvitys ei käsitellyt lainkaan, koska sitä ei 
heiltä tilattu, eikä myöskään selvitystä tehneet henkilöt MW-Kehitys Oy:ssä 
tienneet, että Kolhon koulu olisi lakkauttamisuhan alla. 
 
Valtuustoaloite ei liity MW-Kehityksen tekemään selvitykseen, eikä siihen 
mitä heiltä on tilattu, vaan siihen että valtuutetun esittäessä kysymyksen, 
on siihen viranhaltijan vastattava totuudenmukaisesti. Sivistysjohtaja 
Juhani Tolonen olisi voinut rehellisesti vastata, että hänen itse 
tilaamassaan selvityksessä Kolhossa sijaitsevia yrityksiä ei käsitelty 
lainkaan. 
 
Valtuustoaloitteen on allekirjoittanut Jarno Raunio. 
 
Valtuustoaloite liitteenä. 
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Päätös Kaupunginvaltuusto päätti lähettää valtuustoaloitteen kaupunginhallituksen 

valmisteltavaksi. 
 


